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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
Op 25 januari jl. ontvingen wij een raadsinformatiebrief over de instelling van de “Adviesraad Kanaalzone 
Helmond”. Deze is ingesteld in navolging van de notitie “Strategische visie ontwikkelingsperspectief 
Kanaalzone Helmond”. 
De SP-fractie is verbaasd dat deze adviesraad is ingesteld zonder dat de gemeenteraad hierin gehoord is. 
De notitie spreekt immers van ‘een overweging’ om een externe klankbordgroep in het leven te roepen, en 
niet van een definitief besluit hiertoe. In onze ogen had het college dit besluit aan de raad voor moeten 
leggen, zeker gezien het feit dat er ook sprake zal zijn van een financiële vergoeding aan de leden van deze 
klankbordgroep. 
Hoe hoog is de vergoeding voor de leden van de adviesraad? Uit welk budget gaat dit betaald worden? 
De SP-fractie roept het college nu alvast op om de vergoeding niet hoger te laten zijn dan een vergoeding 
van de daadwerkelijk gemaakte onkosten. 
Daarnaast maakt de SP bezwaar tegen de keuze van dhr. Elco Brinkman als voorzitter van de adviesraad. 
Naast zijn baan als voorzitter van Bouwend Nederland heeft dhr. Brinkman tal van andere nevenfuncties, 
naar schatting zo’n 28 in totaal. Dat roept direct de vraag op of dhr. Brinkman hierdoor wel voldoende 
mogelijkheden heeft om zich serieus voor de werkzaamheden van de adviesraad in te zetten. 
Maar dat is niet het enige bezwaar. Naast zijn voorzitterschap van Bouwend Nederland is dhr. Brinkman o.a. 
vicevoorzitter van VNO/NCW, Lid van de Raad van Commissarissen BMC (een adviesbureau voor de 
publieke sector) en lid van de Raad van Commissarissen van Van Nieuwpoort Beheer (een leverancier van 
bouwgrondstoffen en beton). Dit is slechts een greep uit de lijst van nevenfuncties. 
Dhr. Brinkman heeft dus altijd meerdere petten op. Hij behartigt meerdere belangen vanuit zijn vele andere 
functies. Hierdoor kan er een schijn van belangenverstrengeling ontstaan en dat dient te allen tijde 
voorkomen te worden. 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 

1. Aan de leden is een  voorstel voorgelegd om – indien zij dat wensen – er een kostenvergoeding voor 
de deelname aan de Adviesdraad mogelijk is. De voorzitter van de Adviesraad -  de heer Elco 
Brinkman - zal  deze functie zonder vergoeding uitoefenen. Voor de overige leden gaat het om een 
vergoeding van in totaal ca. € 12.000,-- per jaar. De adviesraad zal twee à drie maal per jaar 
bijeenkomen. Deze bijeenkomsten zullen een deel van de middag en de avond in beslag nemen. De 
dekking van deze vergoedingen komt  uit het budget ontwikkeling Kanaalzone dat voor 2009 in 
programma 7 is vastgesteld op basis van de voorjaarsnota 2008. Dit budget maakt tevens onderdeel 
uit van het met de Provincie Noord-Brabant opgestelde en gezamenlijk gefinancierde programma 
Samen Investeren. 

2. Zoals we ook in de aan de gemeenteraad voorgelegde notitie “Strategische visie 
ontwikkelingsperspectief Kanaalzone Helmond” hebben aangegeven is het doel van deze 
adviesraad om enerzijds ook buiten Helmond draagvlak te ontwikkelen (zoals naar hogere 
overheden inclusief ‘Brussel’) en anderzijds ook zoveel mogelijk nieuwe kennis op dit terrein aan te 
trekken. Daarom zal deze adviesraad  dan ook samengesteld moeten zijn uit vertegenwoordigers 
van die hogere overheden, alsmede uit experts op relevante gebieden en vertegenwoordigers uit de 
wetenschap en bedrijfsleven. Mede tegen de achtergrond van deze doelstellingen is het van 
bijzonder belang dat de leden van deze adviesraad beschikken over een uitgebreid netwerk van 
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goede relaties op vele niveaus en in vele kringen.  Met name de voorzitter voldoet in onze ogen in 
het bijzonder aan dit criterium, juist omdat hij verschillende functies uitoefent. Deze door u 
genoemde overige functies kunnen juist in het belang werken van het te versterken draagvlak voor 
het ontwikkelingsperspectief Kanaalzone op andere plaatsen in Nederland en daarbuiten. Er is met 
deze voorzitter op geen enkele wijze sprake van tegengestelde belangen dan wel 
“belangenverstrengeling”. Wij nemen hierbij dan ook met kracht afstand van de suggestieve 
opmerkingen, die door u in de richting van de heer Brinkman zijn weergegeven.De overige leden zijn 
met name aangetrokken op basis van hun kennis en expertise op het gebied van stedenbouw, 
gebiedsontwikkeling, projectontwikkeling en woningmarkt. Ook bij deze personen is op geen enkele 
wijze sprake van mogelijke belangenverstrengeling. 

Wij willen daarnaast niet verhelen dat we juist zeer verheugd zijn en trots zijn op de bereidheid van deze 
personen om zich voor de Helmondse zaak te willen inzetten. Dit zal op termijn voor de stad als geheel 
direct en indirect  van grote betekenis zijn. 
Momenteel beraden we ons over een nog te benaderen lid uit de kring van hogere overheden. 
 
Tegen deze achtergrond zal het u duidelijk zijn dat wij ons zeker niet willen herbezinnen over de 
samenstelling van deze adviesraad en daarmede ook niet over het voorzitterschap. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,                    de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.                 A.A.M. Marneffe RA. 
 


